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Strandlyst Allé Grundejerforening 
Referat af ordinær Generalforsamling afholdt tirsdag den 31. maj 2022 i Greve Borgerhus. 
 
Deltagere: 
Per H. Nissen, SA 9 
Thomas Andersen, SA 15 
Søren Lau, SA 13 
Christina Diaz Sommer, SA 10  
Bjarne Baymler, SA 7 
Lars Willumsen, SA 1 
Ida D. Larsen, SA 17 
Jesper Nielsen, SA 4 
Tobias Rask SA 28 
Søren Hansen, SA 3B 
 
Indledning: 
Per forklarede kort baggrunden for at den første indkaldte generalforsamling  ( 3.marts 2022) blev 
afbrudt hurtigt. Årsagen var at der var indhentet langt flere fuldmagter end der var deltagere til 
General forsamlingen, hvorfor Dirigenten med henvisning til Hasselbalch ”Foreningsret” - valgte at 
afbryde generalforsamlingen, da dette ikke anses som en demokratisk proces.  
Referat fra denne meget korte generalforsamling blev ikke udarbejdet (ingen punkter på 
dagsordenen nåede at blive gennemgået). 
 
Bestyrelsen har efterfølgende rådført dig med Parcelhusejernes Landsforening vedr. Hasselbalchs 
vurdering. Svaret fra Parcelhusejernes Landsforening blev fremlagt. 
 
De indsamlede Fuldmagter viste sig efterfølgende alene at være tilkendegivelser om at mange 
beboere på vejen ikke ønsker bump.  
Det har Bestyrelsen taget til efterretning og projektet om bump er derfor nedlagt. 
 
Bestyrelsen indkaldte i April 2022 til en ny generalforsamling, men blev nødt til at udsætte denne, da 
Bestyrelsen ikke havde fået indkaldt korrekt jf. vedtægter.  
 
Der blev meningsudvekslet en del vedr. forløbet/projektet omkring bump og der er store 
uenigheder. Alle er dog indstillede på at komme videre og fokusere på andre tiltag samt at alle vil 
det bedste for grundejerforeningen. 
 
Herefter blev dagsordenen gennemgået. 
 
Dagsorden: 

1) Dirigent; Lars Willumsen 
 

2) Der var intet til formandens beretning ud over opfølgning på et par punkter, som er en del af 
agendaen (punkt 4 d, e og f) 

  
3) Regnskab: Ingen kommentarer – regnskabet blev godkendt  

Forslag til budget – budgettet er baseret på en indbetalingsforhøjelser både fsva. Kontigent 
til Grundejerforeningen og Vejfonden. Budgettet blev vedtaget (efter gennemgang og 
vedtagelse af punkt 4c)  

 
4) Behandling af indkomne forslag. 

Fra Bestyrelsen: 
a. Indkøb og opsætning af ”nabohjælp” skilte – Vedtaget 
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OBS. Kommunen skal godkende opsætning. 
b. Vedligeholdelse af chikane kummer – Vedtaget. 
c. Forhøjelse af kontingent til 300,- (i dag 200) – Vedtaget 

Forhøjelse af inbetaling til Vejfond 1.000,- (i dag 800) – Vedtaget 
OBS. Begge forhøjelser træder i kraft straks (ved 2022 indbetalingen) og det er hensigten 
at indbetalingerne sættes op igen i 2023. 

 
 Fra SA 1, SA 3B og SA 31 

d. Nedsættelse af arbejdsgruppe til udarbejdelse og gennemførelse af brugerundersøgelse 
for evt. etablering af vejbump – Punktet blev vurderet ej aktuelt (grundet nedlæggelse af 
projektet). Det blev tilføjet at man også kan undersøge andre fartsænkende 
foranstaltninger. 

 
e. Der blev orienteret om at blomsterkassernes placering pt. er den kommunen har 

godkendt. Det var der ingen indvendinger til. 
 

f. Snerydning og Asfalt blev drøftet. Den tidligere ejer af Kings buffet skylder foreningen 
500 kr. for snerydning af det første stykke af vejen. Vi forventer ikke at få de penge igen. 

 
5) Valg af formand: Per genvalgt 

 
6) Bestyrelsesmedlemmer genvalgt og suppleant genvalgt 

 
7) Lars SA 1 valgt revisor - suppleant mangler 

 
8) Eventuelt 

 
Opdatering af vedtægter - Mikkel og Bjarne arbejder på at opdatere vedtægterne til mere standard. 
De ønsker at få et par stykker flere med, da flere bør være repræsenteret til at definere og 
bestemme foreningens formål med videre. Er man interesseret i at deltage i arbejdet kan man 
henvende sig til Mikkel SA 12 eller Bjarne SA 7. 
 
Nedsættelse af udvalg til: 
A) Fastelavn - Jesper nummer 4. 
B) Skt. Hans fest – Kenneth SA 17, Tina SA 4 og Christina SA 10 
 
Diverse: 
Ny vejlov blev drøftet - Vi vil gerne have kommunen til at overtage vejen og tror det vil være en 
mulighed jf. ny bekendtgørelse vedr. lov om private fællesveje. Bestyrelsen kigger nærmere på 
dette. 
 
Fremtidige energikilder blev kort drøftet – der er flere muligheder for mere info/oplysning på diverse 

grupper i greve samt internettet.  


